
Svar till ”Interpellation ställd till Barn-och utbildningsnämndens ordförande Johanna Martin” 

 

Johan Calais frågar hur arbetet med fullmäktiges uppmaning att effektivisera främst förskolans 
verksamhet med mål att spara 1,5mkr, fortskrider i barn-och utbildningsnämnden. 

Barn-och utbildningsnämnden har i juni fått information om hur nuläget för förskolan ser ut. Vid 
sittande sammanträde valde nämnden att inte förmedla fullmäktiges uppmaning till barn-och 
utbildningsförvaltningen då ingen tjänsteskrivelse levererats. 

Utsikterna för nämnden att genomföra fullmäktigens direktiv att effektivisera främst förskolan får 
med tidsaspekten därmed anses vara begränsade. 

 

Vidare undrar Johan Calais vilka konsekvenser den nya förskolans (Askersunds tätort) färdigställande 
kommer att få. Vilken om någon förskola kommer att läggas ned? 

Avsikten med en ny förskola i centralorten är att komma ur dyra lokaler på Kristinagården. Den 
verksamheten kommer att flyttas. Barn-och utbildningsnämnden kommer under hösten att få 
förvaltningens förslag på vilka andra förskolor/avdelningar som kommer att flyttas till de nybyggda 
lokalerna. Verksamhetens behov såväl som befintliga lokalers skick/behov av underhåll, behöver 
vägas samman. Jag ser fram emot att ge fullmäktige vidare information i den frågan när den blir 
aktuell. 

 

Johanna Martin (M) 

Ordförande Barn-och utbildningsnämndens ordförande, Askersund 


